



Eng How Cheow 赵英豪

Associate 律师

D 直线 +65 6911 8081

E 电邮 enghow.cheow@careyolsen.com

Eng How is a member of the corporate practice based in Singapore. His areas of expertise span banking and finance, debt capital markets and general corporate matters.

He acts for both financial institutions (as lenders, agents and MLAs) and corporations (as borrowers) on acquisition financing, real estate financing, syndicated financing as well as secured and unsecured general corporate financing. He also acts for financial institutions (as arrangers, dealers and trustees) and listed corporations (as issuers) on the establishment of medium term note programmes and stand-alone issuances. In addition, he advises on a wide range of general corporate matters, including mergers and acquisitions, shareholder arrangements as well as regulatory and compliance matters.

Career

Eng How formerly trained and practised in the corporate department of Rodyk & Davidson (now Dentons Rodyk). In 2018, he joined the financial services department of Allen & Gledhill, a leading law firm in Singapore, and was seconded to the financial institutions and structured products team of DBS Bank. He joined Carey Olsen in 2021.

He obtained his LL.B (Hons.) (2015) from the National University of Singapore and was admitted as an advocate and solicitor of the Supreme Court of Singapore in 2016. He is also a member of the Law Society of Singapore as well as the Singapore Academy of Law.

Eng How是新加坡办事处公司业务团队的成员。他的专业领域包括银行和金融、债务资本市场以及一般公司业务。

他为金融机构（作为贷款人、代理人 and MLA）和公司（作为借款人）提供有关并购融资、房地产融资、银团融资以及有担保和无担保的一般公司融资业务相关的法律服务。他也为金融机构（作为安排人、交易人和受托人）和上市公司（作为发行人）提供关于建立中期票据计划和独立票据发行的建议。此外，他也就全方位的公司事务提供法律意见，包括兼并收购、股东协议以及合规及监管事宜。



LOCATION 地点

- / Singapore
新加坡



LAWS PRACTISED 执业法律

- / British Virgin Islands
英属维尔京群岛
- / Cayman Islands
开曼群岛



ADVISES ON 执业专长

- / Banking and Finance
银行与金融
- / Corporate
公司



CONNECT 连接

OFFSHORE LAW SPECIALISTS 离岸法律专业机构

Eng How曾在Rodyk & Davidson（现为Dentons Rodyk）的公司业务部接受培训并执业。2018年，他加入了新加坡知名律师事务所Allen & Gledhill的金融服务部，并借调至星展银行的金融机构和结构性产品团队。他于2021年加入凯瑞奥信。

他于2015年获得新加坡国立大学法学学士（荣誉）学位，并于2016年获得新加坡最高法院的辩护人和律师资格。他也是新加坡律师公会以及新加坡法律学会新加坡法律研究院的成员。



CONNECT 连接